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GroenLinks: 

Volgens https://www.ad.nl/utrecht/vliegoverlast-boven-regio-utrecht-neemt-weer-toe-door-einde-

coronacrisis-herrie-leidt-tot-veel-hinder~a55d5bc8/ zetten steeds vaker vliegtuigen hun landing op 

Schiphol al in boven onze regio. Graag een reactie van de gedeputeerde hoe hij tegen deze overlast 

aankijkt en of hij dit aanvullend op de zienswijze onder de aandacht kan brengen bij het ministerie van 

I&W. 
 
Antwoord: 
In het artikel wordt aangehaald dat na de “Coronastilte” de overlast van vliegtuigen weer aan het 
toenemen is. Verder wordt ingegaan op de toename van hinder voor het gebied ten zuidoosten van 
Schiphol, dus ook de provincie Utrecht over de laatste jaren. Dit zien wij ook terug in het 
klachtenpatroon. De laatste jaren is er sprake van een toename van het aantal klachten uit 
bijvoorbeeld de Woerden, Utrecht en Stichtse Vecht. In de zienswijze van de provincie Utrecht op de 
Ontwerp-Luchtvaartnota is nadrukkelijk ingezet op minder hinder van vliegtuigen voor onze provincie. 
Op 15 oktober is er weer een bestuurlijk overleg met de minister van Infrastructuur en Waterstaat over 
de Luchtvaartnota en de luchtvaartherziening. In dit overleg zullen wij de toenemende hinder boven de 
provincie nogmaals onder de aandacht brengen van de minister. 
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